
               ROMÂNIA 

         JUDEȚUL VASLUI 

PRIMĂRIA COMUNEI BOGDANA 

 

PROCES  VERBAL 

 Încheiat astăzi, 13 FEBRUARIE 2024  în ședința ordinară a Consiliului Local 

Bogdana, ce are loc în incinta Primăriei Bogdana. 

D-l  președinte de ședință Darie Mihai face prezența: participă 11 consilieri locali din totalul 

de 11 si 1 delegat satesc.  

Sunt întrunite astfel prevederile art. 133, alin. (1), art. 134, alin. (1), lit. a), alin. (5), 

art. 137, alin. (1) și art. 196, alin. (1), lit. a) din OUG nr. 57/2019 privind Codul 

Administrativ.   

Ședința a fost convocată de d-l primar Barbu Vasilică pe baza convocării scrise și a 

dispoziției nr.45 din data de 07.02.2024, conform art. 133, alin. (1), art. 134, alin. (1), lit. a) 

din OUG nr. 57/2019 privind Codul Administrativ. 

În convocare au fost specificate data, ora, locul desfășurării, precum și ordinea de zi 

propusă a se discuta, conform prevederilor legale. 

            Lucrările ședinței sunt publice.        

Domnul președinte de ședință Darie Mihai preia conducerea lucrărilor ședinței. 

Intreabă dacă sunt obiecțiuni la procesul verbal al ședinței din 29 ianuarie 2024, și pentru că 

nu sunt, îl supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi.                       

Se dă cuvântul domnului primar Barbu Vasilică pentru a prezenta ordinea de zi, care 

este următoarea: 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuției bugetare la 31.12.2023. 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea Bugetului local pe anul 2024 și estimări pe anii 

2025-2027. 

3. Proiect de hotărâre privind actualizarea indicatorilor tehnici ai proiectului,,Dotare 

cămin cultural in comuna Bogdana, judetul Vaslui”.                                                                                                               

      Se supune spre aprobare ordinea de zi, care se votează cu 11 voturi pentru din 11 

consilieri prezenţi faţă de 11 consilieri în funcţie.  

      Domnul preşedinte de şedinţă  Darie Mihai  propune trecerea la punctul nr.1 al ordinii de 

zi aprobate şi anume: 

 

La  punctul 1 al ordinii de zi  domnul consilier Puflea Gheorghe, prezintă Raportul comisiei 

de specialitate, iar domnul primar prezintă proiectul de hotărâre privind  aprobarea execuției 

bugetare la 31.12.2023. 

D-l Primar: dă citire contulului de executie și face precizarea ca in excedent la 31.12.2023 au 

ramas 597.176 lei. Vreau sa va spun că anul trecut in luna decembrie nu am putut face toate 

plătile, deoarece trebuia sa ne incadram intr-un plafon. Au rămas facturi neachitate, le achitam 

anul acesta , insa din bugetul local pe acest an. Banii care ne-au ramas ii putem folosi doar la 

investitii 

Intervine d-l Mereuță Ioan: la noi la  comună nu se incaseaza impozitul sută la sută pe clădiri. 

D-l Primar: sunt mulți care au amenzi și banii se opresc la amenzi prima data, apoi se opreste 

plata la impozit. 

D-l Darie Mihai: cei care nu-si plătesc amenzile sa facaa munca in folosul comunității. 

D-l Primar: acum avem in lucru dosare pe care le-am trimis la instanta , insa este o procedura 

mai dificilă si nu toti pot face muncă in folosul comunitatii.  



D-l Mereuță Ioan: in comuna la noi sunt muncite aproape toate terenurile agricole , insă la 

impozit nu se vad plăți efectuate in totalitate. 

D-l Primar: noi avem excedent de teren agricol in comună. Sunt multe persoane care detin 

terenuri ale bunicilor și nu plătesc impozit. Se lucreaza la masuratorile cadastrale pentru 

emiterea planurilor parcelare, insa merge cam greu. 

D-l Ifrim Aurel: vrem sa facem gardul la cimitirul de la Lacu Babei , insă vrem sa ne 

extindem , deorece sunt niste radacini de copaci . Am inteles ca o bucățică de teren de langa 

cimitir este rezerva primariei. 

D-l Primar: avem planuri parcelare in zona care spuneti dvs. si putem verifica. Avem 

probleme cu drumul spre Arsita, s-a  intabulat o bucata din drum (Cucu D-tru) si acum noi 

venim cu suprapunere. 

D-l Darie Mihai:din banii care au rămas in fondul de rulment , nu putem sa-I prindem si la 

Alimentare cu apa in satul Verdeș? 

D-l Primar: pentru Alimentare cu apa in satul Verdes , avem prins un proiect prin ADIV. 

D-l Savu Daniel : daca am putea capta un izvor cu apa si sa facem ceva prin cadere , cred ca 

investitia ar fi mai mica. 

D-l Darie Mihai : am avea nevoie de curent electric pentru pompe și  2 pompe . 

D-l Primar: putem incepe anul acesta , facem puțul de apa , apoi bazinul. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre: pentru - 11 

                                                               împotrivă - 0 

                                                               abțineri – 0 

 

La  punctul 2 al ordinii de zi, domnul consilier Puflea Gheorghe, prezintă Raportul comisiei 

de specialitate, iar domnul primar prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea Bugetului 

local pe anul 2024 și estimări pe anii 2025-2027. 

D-l Primar: dă citire anexei privind repartitia sumelor pentru anul 2024: 

1. Sume defalcate pentru finantarea cheltuielilor descentralizate la nivelul comunei –  

896 mii lei, din care: 122 mii lei pentru finantarea de baza a unitatilor de invatamant 

preuniversitar de stat, 8 mii lei pentru tichete sociale pentru gradinita,  113 mii lei 

pentru drepturile copiilor cu cerinte educationale speciale integrati in invatamantul de 

masa, 653 mii lei pentru drepturile asistentilor personali ai persoanelor cu handicap 

grav sau indemnizatii lunare; 

2. Sume defalcate din TVA pentru echilibrare –1.275 mii lei; 

3. Sume defalcate din TVA pentru drumuri judetene si comunale – 40 mii lei; 

4. Cote si sume defalcate din impozit pe venit – 475 mii lei; 

5. Sume repartizate din fondul la dispozitia Consiliului Judetean – 150 mii lei. 

Veniturile proprii estimate din impozite si taxe locale  pentru anul 2024 sunt in suma 

de 357  mii lei,  subventiile pentru finantarea sanatatii – 61 mii lei,  subventiile pentru 

incalzirea locuintei  - 50 mii lei. 

 Aceste venituri pe total an se ridica la suma de 3.304.000 lei, repartizare in 

conformitate cu prevederile legale in functie de necesitati , astfel: 

1. Autoritati publice  - chelt de personal – 1.266,7 mii lei; 

                                 - bunuri si servicii – 300 mii lei; 

                                        - cheltuieli de capital – 104,6 mii lei 

2.   Invatamant   - bunuri si servicii –  122 mii lei,  

                              - 20 mii lei naveta, 

                              - tichete gradinita – 8 mii lei; 

                        - drepturile copiilor cu cerinte educationale speciale – 113 mii lei. 

3.  Cultura – chelt de personal – 70 mii lei; 



                         - bunuri si servicii – 40 mii lei, din care 20 mii lei pentru sprijinirea 

unitatilor de cult; 

                           - cheltuieli de capital – 20 mii lei 

  

4.  ASISTENTA SOCIALA  -  indemnizatii handicap – 653 mii lei; 

                                              - ajutor pentru incalzirea locuintei –  50 mii lei; 

 - ajutoare de urgenta – 10 mii lei; 

                                               

5.  SERVICII DE DEZVOLTARE PUBLICA – chelt de personal – 163,9 mii lei; 

  

6.  ILUMINAT PUBLIC – bunuri si servicii -  70 mii  lei; 

7.  ALIMENTARE CU APA – bunuri si servici - 50 mii lei; 

8.  PROTECTIE CIVILA – bunuri si servicii - 20 mii lei;  

9.  PAZA – cheltuieli de personal – 69,4 mii lei;  

       10. ASISTENT COMUNITAR – cheltuieli de personal – 63,4 mii lei,  

11.  TRANSPORTURI – bunuri si servicii - 90 mii lei ;  

 

D-l Primar: am pus suma de 20 mii lei la investitii pentru caminul cultural de la Lacu-Babei. 

Nu am primit inca banii pentru proiectul ,,masa caldă”, insă noi am achitat facturile , acum 

asteptam banii de la Minister. 

La constructia nouă sediu primarie , facem o expertiza , apoi facem lucrarea cu o alta firma. 

Ne-am gandit ca ne este de folos o masinărie de imprastiat sare sau nisip, un fel de sărăriță 

care sa o atasam pe masina noastră , pe autobasculantă. 

Avem dus la reparat buldoexcavatorul , deoarece avea scurgeri de ulei la motor. La ultima 

lucrare pe care am avut-o am pus aproape 10 litri de ulei.Am achitat pisele , acum asteptăm 

sa-l repare și să ne  ducem la Vaslui sa-l luam. Utilaje avem cu ce sa ne facem treaba.  

La drumul spre Gavanu ar trebui sa mai punem niste pietriș acolo unde s-au format gropi. 

D-l Cioară Neculai: intreaba daca la biserici ati alocat niste sume. La biserica Sf. Nicolae nici 

acum nu s-a pus poarta  bisericii.  

D-l Primar: stiu ca inca nu este fixata , am inceput curatenia la cimitir , se curata spinii , insa 

o sa vorbesc cu preotul sa se achizitioneze camere de filmat , deoarece  cetatenii care isi fac 

curat la morminte nu respecta regulile de depozitare a gunoaielor. 

D-l primar: nu am alocat bani pentru biserici , dar putem pune, suma de 20 mii lei . 

Se supune la vot proiectul de hotărâre: pentru - 11 

                                                               împotrivă - 0 

                                                               abțineri – 0 

 

La  punctul 3 al ordinii de zi, domnul consilier Savu Daniel, prezintă Raportul comisiei de 

specialitate, iar domnul primar prezintă proiectul de hotărâre privind actualizarea indicatorilor 

tehnici ai proiectului,,Dotare cămin cultural in comuna Bogdana, judetul Vaslui”. 

D-l Primar: dă citire anexei privind actualizarea indicatorilor tehnici ai proiectului , referitor 

la instrumentele muzicale. 

In data de 16 februarie trebuie sa mergem la Targu Neamt sa ridicam costumele populare, 

care se incadreaza in acest proiect. La sistemul audio ne trebuie o persoana responsabilă si 

cunoscatoare sa lucreze cu aparatura pe care o vom achizitiona in cadrul proiectului. 

D-l Ifrim Aurel: pentru caminul cultural de la Bogdana , nu gasim nici un proiect sa accesam 

pentru modernizare sau constructie nouă? 

D-l Primar: pe CNI inca nu putem face proiect pentru ca nu sunt banuti. 

D-l Savu Daniel: o reparatie capitală nu putem face? 

D-l Primar: intai trebuie sa facem acoperisul pentru ca ploua in unele locuri.  



Se supune la vot proiectul de hotărâre: pentru - 11 

                                                               împotrivă - 0 

                                                               abțineri – 0 

Nefiind alte discuții, s-a încheiat  prezentul proces - verbal. 

 

 PRESEDINTE DE ȘEDINȚĂ                                                                     ÎNTOCMIT,                             

            Consilier,          SECRETAR GENERAL 

         Mihai Darie             Anca-Diana Ciofu 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


